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Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wtoctawek

W nawiqzaniu do informacji podawanej przez media odnoSnie

skierowania do prokuratury przeprowadzonej budowy przystani przy

Zgfowiqczce w oparciu o wyniki otrzymanej ekspertyzy, zwracam siq o
nastqpujqce informacje :

o kiedy zlecono wykonanie ekspertyzy

. ktoiEwykonal i za jakqcenq

. czy ekspertyza bqdqca podstawq wniosku do prokuraturyiest innq od tej

z2OI4 roku

o kiedy , kto i w jakim okresie doszedl do wniosku, 2e istnieiq podstawy do

wystEpienia do prokuratury

. na jakiej podstawie podieta zostala decyzja o otwarciu przystani w

okresie letnim w 2015 roku, bior4c pod uwagq glo5ne medialnie

,,starania" o zmianq decyzji Inspektora Nadzoru Budowlanego

o dlaczego w ciqgu 2015 roku calkowicie pominiqte zostaty starania dw6ch

radnych tj, Sfawomira Bief kowskiego i Olgi Krut-Horonziak , kt6rzy jako

jedyni ju2 po p6ftora miesiqcu od otwarcia przystani w czerwcu 2014

roku zto2yli w lipcu wniosek do Wojew6dzkiego Inspektora Nadzoru

Budowlanego o kontrolq przystaniu w oparciu o udokumentowane

nieprawidtowoSci zagraiajqce zdrowiu i 2yciu ! W nastqpstwie



przeprowadzonej kontroli podjqte zostaty dziatania administracyjne

potwierdzajqce treSci naszego wniosku zar6wno co do funkcjonowania
przystani jak i zlecenia ekspertyzy o kt6rq wnioskowalam (co w
wywiadzie podkre6laf 6wczesny Prezydent Miasta Andrzej Palucki) i kt6ra
jednoznacznie potwierdzita ocenq w/w radnych

r dlaczego dysponuiqc szerokim materiatem do przeprowadzenia

wszechstronnej kontroli przez urzqd miasta wlasnej inwestycji nie tylko
jej nie przeprowadzono, ale podwaiajqc gloSno medialnie decyzje INB

doprowadzono do otwarcia przystani na okres letni 2015 roku

r dlaczego zlekcewa2one zostaty informacje sktadane przeze mnie podczas

sesji Rady Miasta odnoinie innych znacznie powainiejszych bfqdach w

rozwiqzaniach konstrukcyjnych i wykonawstwie, aniieli podawane

mediom lekcewaiEce istotq i powagq sprawy,,historyjki o paru deskach"

Ponadto majqc na uwadze fakt, 2e Rada Miasta Wtoctawek zlecifa Komisji

Rewizyjnej przeprowadzenie kontroli dw6ch przystani : przy Zgtowiqczce i przy

Ptockiej zwracam siq o odpowied2 na w/w pytania wraz z zalqczeniem kopii

wniosku do prokuratury odno5nie przystani przy Zglowiqczce.
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